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 Z á p i s n i c a 

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 26. 1. 2012 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12 poslancov. 

      

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – prednosta 

úradu, Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  Kezesová Darina,   - účtovníčka obce,  Ing. 

Lukacsovicsová Diana – pracovníčka obce, RNDr. Litauská Simona-vedúca odd. ekon., Bryndzová 

Eva –vedúca odd. školstva a vnút.vecí,  Holop F. – riaditeľ MKS, Ing. Hengerics Gabriel – vedúci 

ŠaTS obce Nesvady, Ing. Kelemen Zoltán – riaditeľ VPS, Tibor Ďurika - náčelník OP a pozvaní 

hostia. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Poslanci nemali k programu jednania ďalšie návrhy, námietky ani pripomienky. 

P. starosta dal hlasovať o  programe jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Haris Z., Dobosi R. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Mgr. Sárai, Mgr. Simonics, Ing. Takács 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

Nastúpenie poslanca na uvoľnené  miesto poslanca. 

- Správa volebnej komisie 

Predkladá: Ing. Hengerics,  predseda miestnej volebnej komisie 

- Sľub poslanca 

 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Rozpis rozpočtu rozpočtovej organizácie Základná škola na rok 2012 

3. Rozpis rozpočtu rozpočtovej organizácie Základná škola s VJM – Alapiskola na rok 2012 

4. Rozpis rozpočtu rozpočtovej organizácie CVĆ na rok 2012 

5. Správa o čerpaní rozpočtu príspevkovej organizácie VPS Nesvady za rok 2011, rozpis   

         rozpočtu na rok 2012 a plán práce na rok 2012 

6. Správa o čerpaní rozpočtu príspevkovej organizácie MKS Nesvady za rok 2011, rozpis   

         rozpočtu na rok 2012 a plán práce na rok 2012 

7. Správa o čerpaní rozpočtu príspevkovej organizácie ŠaTS Nesvady za rok 2011, rozpis   

         rozpočtu na rok 2012  

8. Správa o činnosti obecnej polície za rok 2011 

9. Rôzne: 

- Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Nesvady č. 1/2012 o ochrane ovzdušia a  

  o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania ovzdušia na území    

 obce v pôsobnosti obce Nesvady 

- Návrh  na vyhotovenie prístrešku na miestnom cintoríne v Aňale 



- Cirkevný zbor ECAV Nesvady – žiadosť o finančný príspevok 

- Žiadosť o prenájom nebytových priestorov – Aurum Invest s.r.o Bratislava 

- Žiadosť o prenájom nebytových priestorov – Balha Štefan 

- Žiadosť o prenájom nebytových priestorov – Anna Hengericsová 

- Žiadosť o odkúpenie pozemku - Kukučka Ľuboš a manželka, Szücsová Mária 

- Žiadosť o poskytnutie preddavku ŠSK CVC Nesvady 

- Žiadosť o poskytnutie preddavku SK Nesvady 

10. Rozprava a interpelácia poslancov 

11. Návrh uznesenia 

12. Záver 

 

             J e d n a n i e : 

Nastúpenie poslanca na uvoľnené  miesto poslanca. 

P. starosta vyzval predsedu miestnej volebnej komisie, aby predniesol správu o výsledku volieb. 

Ing. Hengerics - predseda MVK predniesol správu v reči maďarskej aj slovenskej. 

K prednesenej správe poslanci nemali dotazy ani pripomienky. 

P. starosta vyzval predsedu MVK o prečítanie sľubu poslanca. 

Sľub poslanca bol prečítaný v reči slovenskej aj maďarskej. 

P. starosta vyzval PharmDr. Katarínu Haris k podpísaniu sľubu. Zároveň poďakoval Ing. 

Kelemenovi za jeho doterajšiu prácu vo funkcii poslanca a novej poslankyni zaželal veľa úspechov 

v jej budúcej práci poslanca. 

 

    1.  Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      Predkladá: prednosta OcÚ 

      - priložená k zápisnici 

    P. prednosta – informoval poslancov o plnení uznesení a interpelácií poslancov ako aj  

   o činnosti obecnej polície od posledného zasadnutia OZ v jazyku slovenskom aj maďarskom. 

Dotazy a pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

2. Rozpis rozpočtu rozpočtovej organizácie Základná škola na rok 2012 

Predkladá: riaditeľka ZŠ 

- priložený k zápisnici 

Na dotazy bude odpovedať p. riaditeľka ZŠ. 

Mgr. Simonics – frakcia poslancov SMK doporučuje predložený návrh schváliť. 

P. Patakyová – komisia kultúry a školstva taktiež doporučuje návrh rozpočtu schváliť 

v predloženom znení. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

3. Rozpis rozpočtu rozpočtovej organizácie Základná škola s VJM – Alapiskola na rok 2012 

Predkladá: riaditeľ ZŠ s VJM 

- priložený k zápisnici 

Mgr. Simonics – frakcia poslancov SMK – prečo je rozpočet o 47 tis. € nižší ako v r. 2011. 

PaedDr. Becse – vychádzalo sa z reálnych údajov roku 2011. 

Dobosi R. – odmeny za mimoškolskú činnosť klesli o 90 %, z akého dôvodu. 

PaedDr.Becse – pretože škola na to nemá finančné prostriedky. 

Patakyová A. – komisia školstva a kultúry navrhuje predložený návrh schváliť. 



Iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

4. Rozpis rozpočtu rozpočtovej organizácie CVĆ na rok 2012 

         Predkladá: riaditeľ CVČ 

- priložený k zápisnici 

Mgr. Simonics – doporučuje schváliť v predloženej forme. 

Mgr. Sárai – energia – dôvod navýšenia výdavkov 

Mgr. Alföldi, riaditeľ CVČ – vychádzalo sa z vlaňajšej skutočnosti. 

Ing. Takács – sa opýtal, navrhol v budúcnosti uvádzať reálne čísla z minulého roku a nie plánované. 

Ing. Luca – v čase, keď sa materiál posielal poslancom, ešte reálne čísla neboli známe. 

Iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

5. Správa o čerpaní rozpočtu príspevkovej organizácie VPS Nesvady za rok 2011, rozpis   

         rozpočtu na rok 2012 a plán práce na rok 2012 

Predkladá: riaditeľ VPS 

- priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – frakcia poslancov SMK a komisia výstavby doporučujú poslancom predložený 

materiál  schváliť. 

Ďalšie dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Správa o čerpaní rozpočtu príspevkovej organizácie MKS Nesvady za rok 2011, rozpis   

         rozpočtu na rok 2012 a plán práce na rok 2012 

Predkladá: riaditeľ MKS 

- priložená k zápisnici 

P. Patakyová – komisia školstva a kultúry doporučuje predloženú správu schváliť. 

Ing. Miškovič – frakcia SMK a komisia výstavby doporučuje predloženú správu schváliť. 

P. starosta – na realizáciu prestavby galérie bude potrebné nájsť v rozpočte prostriedky. 

                     Do budúcna pri neplánovaných zmenách rozpočtu je potrebné v zmysle usmernenia  

                     NKÚ schvaľovať zmenu aj v príjmovej aj vo výdavkovej časti. 

Iné dotazy a pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

7. Správa o čerpaní rozpočtu príspevkovej organizácie ŠaTS Nesvady za rok 2011, rozpis   

         rozpočtu na rok 2012 

Predkladá: vedúci ŠaTS 

- priložená k zápisnici 

Ing. Takács – finančná komisia pozitívne hodnotila v správe vykázanie hodnoty v €, ktorou obec 

prispieva jednotlivým občianskym združeniam a školám  bezplatným využívaním priestorov 

športovej haly. Takýto výkaz by bolo dobré spracovať aj pri využívaní futbalového ihriska. 

To isté by bolo dobré aj v prípade využívania priestorov  kultúrneho domu občianskymi 

združeniami. 

Haris Z. – komisia športu a mládeže doporučuje predložený rozpočet schváliť, konštatoval, že 

odkedy futbalové ihrisko patrí pod správu ŠaTS, znižujú sa náklady na prevádzkovanie. 



Iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

  

8. Správa o činnosti obecnej polície za rok 2011 

Predkladá: náčelník OP 

-priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – frakcia poslancov SMK a komisia výstavby: dotaz – ako by sa dalo riešiť 

dodržiavanie zákazu parkovania NA na verejných priestranstvách a MK a obmedzenie premávky  

ťažkotonážnych NA v obci. 

Ďurika Tibor – dopravné obmedzenie – dopr. zn. D 56 a stanovuje kedy  v určenej zóne  nie je 

možné na vymedzených miestach parkovať. Dosiahlo by sa lepšie vymáhanie pokút v prípade 

porušenia dopravnej značky a v tom prípade by sa to dalo riešiť aj ako dopravný priestupok. 

Obmedzenie vjazdu  ťažkotonážnych NA – p. minister sľúbil, že obmedzenie dopravnými značkami 

na úseku Kolárovo-Nesvady-Nové Zámky bude v dohľadnej dobe zabezpečené. 

P. starosta – je potrebný súhlas dopravného inšpektorátu  aj správcu cesty, čo sa týka kamiónov – 

v sobotu na Fórume sa opýta tajomníka min.dopravy – ako je možné riešiť tento stav. 

Mgr. Sárai – túlavé psy – či sa postúpilo v riešení tejto problematiky – ráznejšie riešiť. 

P. starosta – zákony sú v tomto smere veľmi priateľské voči psom, odchyt psov problematický. 

Podľa možnosti sa problém priebežne rieši.  

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

9. Rôzne: 

 

- Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Nesvady č. 1/2012 o ochrane ovzdušia a o  

 poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania ovzdušia na 

území  obce v pôsobnosti obce Nesvady 

Predkladá: Ing. Kissová, pracovníčka obce 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – je potrebné VZN dať do súladu s novým zákonom, pričom poplatky sa nemenia. 

Ing. Miškovič – frakcia poslancov SMK ako aj komisia výstavby doporučujú materiál 

schváliť v predloženom znení. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania.. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Návrh  na vyhotovenie prístrešku na miestnom cintoríne v Aňale 

Predkladá: p. Šuba 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – teraz doporučil vyhovieť žiadosti s tým, že vo februári by bolo predložené 

rozpočtové opatrenie na schválenie OZ. 

Ing. Miškovič – frakcia poslancov SMK a komisia výstavby – súhlasí s realizovaním návrhu 

a doporučuje schváliť, čím by sa zabezpečilo dôstojnejšie miesto pri pochovávaní v Aňale. 

Mgr. Sárai – obyvatelia Aňale sú ochotní pomôcť pri úprave terénu. Doporučuje schváliť. 

Iné návrhy a pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- Cirkevný zbor ECAV Nesvady – žiadosť o finančný príspevok 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – financovaná by mala byť z kapitoly dotácií, ktoré sa budú schvaľovať v mesiaci 

február a preto doporučil teraz žiadosť brať na vedomie. Doporučil finančnej komisii s touto 

žiadosťou sa zaoberať. 

P. Patakyová – požiadala poslancov, aby sa pozitívne postavili k tejto žiadosti. 

Ing. Miškovič – frakcia poslancov SMK – doporučuje, aby žiadosť bola prejednaná v II. 

polovici roku 2012, kedy sa bude vedieť ako obec stojí finančne, ale nevylučuje ani návrh 

uvedený v  uznesení k tomuto bodu jednania. Bolo by dobré stretnúť sa s fin. komisiou ako aj 

komisiou športu ohľadom riešenia dotácií. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Žiadosť o prenájom nebytových priestorov – Aurum Invest s.r.o Bratislava 

- priložená k zápisnici 

Mgr. Sárai – komisia podnikat. aktivít doporučuje schváliť žiadosť v zmysle návrhu na 

uznesenie k tomuto bodu jednania. 

Ing. Takács – fin. komsia doporučuje 22,- € /m2 ročne a nájomné na 5 rokov. 

P. starosta – po roku je možné nájomnú zmluvu predĺžiť. Zo skúseností  doporučuje 

                    schváliť tak, ako je to uvedené v návrhu na uznesenie, teda na jeden rok. 

Ing. Miškovič – frakcia poslancov SMK a komisia výstavby doporučuje schváliť tak, ako je 

to uvedené v návrhu predloženého uznesenia. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Žiadosť o prenájom nebytových priestorov – Balha Štefan 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – fin. komisia doporučuje nájomné vo výške 22,- €/m2/rok  na 5 rokov. 

Mgr. Sárai – komisia podnikat. aktivít taktiež súhlasí s návrhom finančnej komisie. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Žiadosť o prenájom nebytových priestorov – Anna Hengericsová 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – doporučil zaoberať sa otázkou terasy, ktorú  predajňa používať nebude. 

Mgr. Sárai – komisia podnikat. aktivít navrhuje z nájomnej zmluvy terasu vynechať, 

                     a pri určení výšky nájomného zohľadniť fakt, že aspoň bude budova využívaná. 

Ing. Miškovič – frakcia poslancov SMK navrhuje 22,- €/m2/rok, a za dvor a terasu 

0,15€/m2/rok s tým, že žiadne údržby a opravy a stavebné zásahy obec hradiť nebude. 

Dobosi R. – zariadenie je majetkom obce, navrhol v prípade, že nájomníčka toto používať 

nebude, ponúknuť ho občianskym združeniam – športovým organizáciám. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: hlasovania sa zdržali: Mgr. Sárai, p. Patakyová, PharDr. Harisová, ostatní 

poslanci hlasovali za. 

 

- Žiadosť o odkúpenie pozemku - Kukučka Ľuboš a manželka, Szücsová Mária 

- priložená k zápisnici 



P. starosta – je potrebné oddeliť z pozemkov uličné časti a predať len vnútorné časti. 

                    OZ najprv musí rozhodnúť o vôli predať pozemok. 

Ing. Miškovič – frakcia poslancov SMK a komisia výstavby doporučuje dať predbežný súhlas 

k predaju nehnuteľnosti, nechať vyhotoviť geometrický plán a ocenenie s tým, že tieto 

náklady budú hradiť kupujúci. 

P. starosta dal hlasovať o predbežnom súhlase o predaji: všetci za. 

                                      - o celom uznesení: všetci za. 

 

- Žiadosť o poskytnutie preddavku ŠSK CVČ Nesvady 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – v mesiaci február sa bude prejednávať výsledok kontroly NKÚ, v ktorom sa 

hovorí, že aj na zálohu-preddavok  z rozpočtu obce musí byť napísaná zmluva so 

špecifikáciou účelu použitia preddavku pred jej poskytnutím. 

Ing. Miškovič – frakcia poslancov SMK v obidvoch prípadoch doporučuje schváliť 

preddavky. 

Haris Z. – komisia športu a mládeže taktiež doporučuje schváliť preddavky. 

Molnár Z. – ako sa bude robiť vyúčtovanie. 

P. starosta – vyúčtovanie bude jednorázové na celú dotáciu. 

Ing. Ferenczová – konštatovala, že nebudú splnené všetky kritériá na poskytnutie preddavku, 

lebo tieto organizácie ešte neodovzdali vyúčtovanie dotácie za rok 2011. 

P. starosta – je potrebná úprava VZN – do konca roka odovzdať vyúčtovanie, aby v januári 

mohli organizácie dostať preddavky na činnosť. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za 

 

- Žiadosť o poskytnutie preddavku ŠK Nesvady 

- priložená k zápisnici 

Pripomienky neodzneli, stanoviská komisií k tomuto bodu boli prednesené pri prejednávaní 

predošlého bodu. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

10. Rozprava a interpelácia poslancov 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby v rámci 

rozpravy predniesli svoje ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

Dobosi R. – predniesol návrh ohľadom využitia termálnej vody. Doporučil pracovné stretnutie 

vo Veresegyháze s poslancami týkajúce sa spôsobu využitia termálnej vody u nich. Bolo by dobré 

si to vypočuť, návštevu mestečka doporučil  v mesiaci marec resp. na začiatku apríla 2012. 

P. starosta – súhlasil, každá skúsenosť je dobrá. Oznámil, že sa ozvala nová skupina z Bratislavy, 

ktorá má záujem o financovanie kúpeľov. 

P. Patakyová – káblová televízia – informovať občanov ohľadom prípisov, ktoré obdržali do 

domácností, s firmou dojednať predtlačené poštové poukážky. 

Ing. Luca – včera sa uskutočnilo pracovné stretnutie s vedením Slovanetu– požiadal ich, aby 

predtiskli poukážky s číslom účtu a názvom firmy. Možnosť platenia štvrťročná, polročná, ročná je 

tiež možná, len to treba oznámiť Slovanetu. 

P. starosta – doporučil p. prednostovi v tejto veci sa obrátiť aj písomne na firmu. 

Ing. Miškovič – oznámil, že od artézskej studne bola odstránená informačnú tabuľa so zložením 

vody, je potrebné ju znovu osadiť, 

- predniesol návrh na zriadenie mliečneho automatu v obci. 



P. starosta – tabuľa sa obnoví, mliečny automat – informoval sa v Agrorente, ani v meste nie sú 

ziskoví, teda pravdepodobne žiadna firma z tohto dôvodu nezriadi v našej obci takýto automat. 

P. Patakyová – pýtala sa kto je technikom pre káblovú televíziu. 

Ing. Luca – p. Vrábel Oto je servisným technikom, odhlásenie občania musia písomne vypovedať 

firme Slovanet, zriadenie – zmluva sa robí u Ing. Lucu doma po pracovnej dobe. 

Molnár Z. – nový majiteľ káblovky či plánuje zmenu v programovej skladbe a v zlepšení kvality 

vysielania. 

Ing. Luca – spoločnosť zabezpečí premeranie celej trasy káblovej siete v obci a pripravujú 2 balíky 

digitálnych programov šírených v nesvadskom rozvode do konca tohto roku.  

P. starosta – zmenu programovej štruktúry budú musieť konzultovať s majiteľom káblovej siete. 

Mgr. Tóthová – či sa vie niečo o cestovinovej pomoci dôchodcom. 

Ing. Luca – zatiaľ nemá žiadne informácie. 

P. starosta – doporučil písomne sa dotazovať, je to pomoc štátu a únie a obce nemajú žiadnu 

kompetenciu. 

Mgr. Sárai – v mene vedenia školy prečítal stanovisko riaditeľky školy k zverejnenému článku 

v mesačníku Novum Naszwod,  žiadajú redakciu o ospravedlnenie sa, korektúry konzultovať 

s autormi článku.  

P. starosta – každý začiatok je ťažký, bude treba dávať väčší pozor. 

Ďalšie dotazy a pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

 

11. Návrh uznesenia 
       Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Mgr. Sárai – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované . 

 
Uznesenie č. 14/2012  

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 26. 1. 2012. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     správu predsedu miestnej volebnej komisie o uvoľnení miesta poslanca obecného  

     zastupiteľstva a nastúpení nového poslanca na základe výsledkov volieb do obecného  

     zastupiteľstva v roku 2010, 

B/ k o n š t a t u j e ,   ž e 

     poslankyňa PharmDr. Katarína Haris zložila v predpísanej forme sľub poslanca obecného  

     zastupiteľstva. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e    správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  poslancov v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A / b e r i e  n a  v e d o m i e  

        rozpis rozpočtu Základnej školy Komenského 21, Nesvady na rok 2012, 

B/    s c h v a ľ u j e    

rozpis rozpočtu Základnej školy Komenského 21, Nesvady na rok 2012 v predloženom znení. 

 

  

 



IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

 

A/  b e r i e   n a    v e d o m i e 

rozpis rozpočtu Základnej školy s VJM – Alapiskola, Komenského 21, Nesvady – Naszvad, 

B/   s c h v a ľ u j e  

   rozpis rozpočtu Základnej školy s VJM – Alapiskola, Komenského 21, Nesvady –  

      Naszvad v predloženom znení. 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a    v e d o m i e 

      rozpis rozpočtu Centra voľného času v Nesvadoch na rok 2012,  

B / s c h v a ľ u j e    

rozpis rozpočtu Centra voľného času v Nesvadoch na rok 2012 v predloženom znení. 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a    v e d o m i e 

1. správu o hospodárení a činnosti za rok 2011 príspevkovej organizácie Verejnoprospešné služby obce 

Nesvady, 

2.  rozpočet príspevkovej organizácie Verejnoprospešné služby obce Nesvady 

 na rok  2012 a návrh rozpočtu na roky 2012-2014, 

3.  návrh rozpisu  prác organizácie Verejnoprospešné služby obce Nesvady na rok 2012, 

4. informatívnu správu hlavnej kontrolórky z kontroly k správe o hospodárení a činnosti za rok 2011 

príspevkovej organizácie Verejnoprospešné služby obce Nesvady, 

B / s c h v a ľ u j e    

1. správu o hospodárení a činnosti za rok 2011 príspevkovej organizácie Verejnoprospešné služby obce 

Nesvady v predloženom znení, 

 

2. rozpočet príspevkovej organizácie Verejnoprospešné služby obce Nesvady na rok  2012 a návrh 

rozpočtu na roky 2012-2014 v predloženom znení, 

3. rozpisu  prác organizácie Verejnoprospešné služby obce Nesvady na rok 2012  

v predloženom znení. 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a    v e d o m i e 

1. správu o činnosti a hospodárení príspevkovej organizácie Miestne kultúrne stredisko Nesvady  za rok 

2011 a návrh rozpočtu na rok y 2012 – 2014, 

2. informatívnu správu hlavnej kontrolórky z kontroly k správe o činnosti a hospodárení príspevkovej 

organizácie Miestne kultúrne stredisko Nesvady  za rok 2011 a návrh rozpočtu na rok y 2012 – 2014, 

B / s c h v a ľ u j e    

1. správu o činnosti a hospodárení príspevkovej organizácie Miestne kultúrne stredisko Nesvady  za rok 

2011,  

2. rozpočet príspevkovej organizácie Miestne kultúrne stredisko Nesvady na rok y  

2012 – 2014 v predloženom znení, 

C/ ž i a d a   starostu obce o vypracovanie návrhu na financovanie rekonštrukcie galérie  

     v budove MKS Nesvady v hodnote 6 170,- € za účelom prejednania na obecnom  

     zastupiteľstve v mesiaci február 2012. 

 

      VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a    v e d o m i e 

1. správu o hospodárení príspevkovej organizácie Športové a turistické služby obce  

Nesvady za obdobie od 1.1.2011 do 31.12.2011, 



2. plnenie rozpočtu príspevkovej organizácie Športové a turistické služby obce Nesvady za rok 2011, 

3. návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Športové a turistické služby obce Nesvady na rok 2012 a 

výhľad rozpočtu na roky 2013-2014, 

4. informatívnu správu hlavnej kontrolórky z kontroly k správe o hospodárení príspevkovej organizácie 

Športové a turistické služby obce Nesvady za obdobie od 1.1.2011 do 31.12.2011 a k plneniu 

rozpočtu príspevkovej organizácie Športové a turistické služby obce Nesvady za rok 2011, 

B / s c h v a ľ u j e    

1. správu o hospodárení príspevkovej organizácie Športové a turistické služby obce  

Nesvady za obdobie od 1.1.2011 do 31.12.2011 v predloženom znení, 

2. plnenie rozpočtu príspevkovej organizácie Športové a turistické služby obce Nesvady za rok 2011 

v predloženom znení, 

3. rozpočet príspevkovej organizácie Športové a turistické služby obce Nesvady na rok 2012 a výhľad 

rozpočtu na roky 2013-2014 v predloženom znení. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

správu o činnosti obecnej polície za rok 2011 v predloženom znení. 

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e   

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 1/2012 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie 

ovzdušia na území obce Nesvady v predloženom znení. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e    n a    v e d o m i e 

      informatívnu  správu   starostu  obce  o  potrebe  vyhotoviť  prístrešok   na  miestnom   

      cintoríne  v Aňale za účelom vykonávania pohrebných obradov, 

B/  s c h v a ľ u j e     

      vyčlenenie   finančných  prostriedkov  vo  výške  6 400,00 EUR  z  rozpočtu  obce  

      Nesvady  na rok  2012  na  vyhotovenie  prístrešku  na  miestnom  cintoríne  v Aňale za  

      účelom vykonávania pohrebných obradov, v zmysle predloženého rozpočtu zo dňa  

      18.01.2012, 

                                                                       Termín vyhotovenia : do 30.06.2012 

                                                                           Zodpovedný : Ing. Ján Luca, prednosta úradu 

C/  u k l a d á   

     schválené finančné prostriedky vo výške 6 400,00 EUR premietnuť do rozpočtového  

     opatrenia a predložiť obecnému zastupiteľstvu na schválenie v mesiaci február 2012. 

                        Zodpovedná : p. Kezesová, účtovníčka obce 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a    v e d o m i e 

     žiadosť o finančný príspevok Cirkevného zboru ECAV Nesvady, Novozámocká 25,  

     946 51 Nesvady, 

B/ o d k l a d á    

     žiadosť o finančný príspevok Cirkevného zboru ECAV Nesvady, Novozámocká 25,  

     946 51 Nesvady, na rozhodnutie obecného zastupiteľstva v mesiaci február 2012 v rámci  

     schvaľovania dotácií poskytnutých obcou. 

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í  



s prenájmom nebytových priestorov nachádzajúcich  sa  v objekte  ObZS  na Obchodnej ulici  

č. 7,  miestnosť č. 119 na poschodí o  celkovej výmere 15 m2  pre  spoločnosť Aurum Invest s.r.o., IČO: 

46 288 058, so sídlom Bancíkovej 1/A, Bratislava, zastúpená konateľom spoločnosti Dávidom Véghom nar. 

13.4.1982, trvale bytom Budapest, Hasadék utca 5, Maďarská republika, za účelom  zriadenia sídla a  

kancelárie  spoločnosti, za nasledovných podmienok: 

1. výška nájomného  22,00 €/m2/rok, 

2. doba prenájmu  -   1 rok,  t. j.  od   01. 02. 2012  do  31.01.2013, 

3. zaplatenie celoročného nájomného, vrátane záloh za poskytnuté služby,  pri podpise   

    nájomnej zmluvy.   

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s prenájmom nebytových priestorov nachádzajúcich  sa  v objekte  ObZS  na Obchodnej ulici  

č. 7,  miestnosti č. 27 a 28  na prízemí, o  celkovej výmere 14,32 m2  pre  Balha Štefana,  nar. 13.06.1965, 

trvale bytom 946 51 Nesvady, Petőfiho 1868/12 za účelom poskytovania masérskych služieb, za 

nasledovných podmienok: 

1. výška nájomného   22,00 €/m2/rok, 

2. doba prenájmu  -   5 rokov,  t. j.  od   01. 02. 2012  do  31.01.2017, 

3. zloženie zábezpeky vo výške 3 mesačného nájomného pri podpise nájomnej zmluvy 

    vrátane záloh za poskytnuté služby.   

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s prenájmom nebytového objektu na Športovej ulici č. 1 nachádzajúci sa na parc.č. 3201/53 o výmere 182 m2  

pre Annu Hengericsovú, nar. 26.01.1980, trvale bytom 946 51 Nesvady, Vinohradnícka č. 47 za účelom 

zriadenia predajne drogérie a farby laky, za nasledovných podmienok: 

1. výška nájomného : 

     budova  22,00 €/m2/rok, 

     dvor + terasa (386 m2)   0,15 €/m2/rok,  

2. doba prenájmu  -   5 rokov,  t. j.  od   01. 03. 2012  do  28.02.2017, 

3. zloženie zábezpeky vo výške 3 mesačného nájomného pri podpise nájomnej zmluvy. 

 

XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

    žiadosti Ľuboša Kukučku a manž. Silvie, obaja trvale bytom  946 51  Nesvady, Taránska 

    č. 13, a Márie Szűcsovej, trvale bytom  946 51  Nesvady, Záhradná č. 28 o odkúpenie  

    nehnuteľností vedených v KN-E, v  k. ú.  Nesvady, a to: 

1.  na liste vlastníctva č. 2462,  podiel obce 1/1:                                                                                                           

     pozemok parcela registra KN-E č. 1383 – orná pôda o výmere 206 m2,                                                                                                                 

     pozemok parcela registra KN-E č. 1384/1 – orná pôda o výmere 91 m2,      

     pozemok parcela registra KN-E č. 1384/2 – orná pôda o výmere 54 m2,                                           

2.  na liste vlastníctva č. 5400,  podiel obce 10/15:                                                                                                         

     pozemok parcela registra KN-E č. 1380 – orná pôda o výmere 137 m2,                                                                                                                           

     pozemok parcela registra KN-E č. 1382/2 – orná pôda o výmere 94 m2.            

B/  v y s l o v u j e    

      predbežný súhlas na odpredaj nehnuteľností uvedených v bode A/1 a 2, 

C/ ž i a d a   starostu obce o vyhotovenie geometrického plánu za účelom odčlenenia uličnej  

     časti pozemku a znaleckého posudku. Po vyhotovení geometrického plánu  a znaleckého posudku  

     vec predložiť do obecného  zastupiteľstva s návrhom  na predaj nehnuteľnosti. 

 

XVII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a     v e d o m i e 

     stanovisko hlavnej kontrolórky k žiadosti o poskytnutie preddavku ŠŠK CVČ Nesvady-Imeľ, 



B/ s c h v a ľ u j e   

    poskytnutie finančnej  zálohy z rozpočtu obce Nesvady na rok 2012 na činnosť pre ŠŠK  

    CVČ Nesvady-Imeľ vo výške 2 900,- € za podmienky, že záloha sa poskytne na základe  

    zmluvy pre verejnoprospešné účely. 

 

XVIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a     v e d o m i e 

    stanovisko hlavnej kontrolórky k žiadosti o poskytnutie preddavku  pre Šport klub  Nesvady, 

B/ s c h v a ľ u j e    

poskytnutie finančnej zálohy z rozpočtu obce Nesvady na rok 2012 na činnosť pre Šport klub  Nesvady vo 

výške 2 500,- € za podmienky, že záloha sa poskytne na základe zmluvy pre verejnoprospešné účely. 

 

         

P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť a občanom za pozornosť pri TV-

obrazovkách a ukončil 14. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

                          

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca        JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                    starosta obce 

                

                                              Overovatelia:  

          Haris Zoltán 

                                              Dobosi Róbert 

 

 

Zapísala: Bc. Margita Ryšavá 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

        

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 


